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To: 2 GE) EEE @minvws.nil; EE. BE (BEES IEEER @minvwsni); IIEEEZINL
fi 5.1.2¢ |] @minvws.ni]
From: {512)
Sent: Tue 12/22/2020 253:45 PM

Subject: FW: aanbieding FMS kennisagenda covid en non-covid aan VWS

Received: Tue 12/22/2020 2:53:45 PM

201215 kennisagenda indicatie verdeling.docx

Ter info!

ven: IEKECN,BE. QED)—insdag 22 december 2020 15:52

Aan: ad RE BED) EEN eminvws.nl>

CC @minvws.nl>;BRBE[| 5.1.2¢ JEENeminvws.nl>

Onderwerp: RE: aanbieding FMS kennisagenda covid en non-covid aan VWS

Dankje voor het doorsturen. Ik kan mij goed vinden in de aanpak die je schetst. En zal dat CZ intern communiceren ook.

Thanks voor het aanhaken in ieder geval.

Jij ook fijne dagen!
Groet,

van: BEE IEERED) ER ois

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 14:39

A [| 5.120 | JEEHeminvws.ni>
Onderwerp: FW: aanbieding FMS kennisagenda covid en non-covid aan VWS

IE
Kreeg zojuist de tip dat jij secretaris bent van overleggen VWS met FMS. Via ZonMw COVID-19 onderzoeksprogramma heb ik

een concept van FMS kennisagenda ontvangen. Deze ook al gedeeld met [EEE]BE er EE mogelijk

deelprogramma Nazorg/Herstelzorg COVID-19.

ZonMw is door FMS gevraagd of zij of VWS deze kennisagenda in ontvangst willen nemen. Ik heb dit voorgelegd aan de DGV en

DGCZ, zie de mail hieronder.

Vanuit het COVID19 programma is mijn advies dat in ontvangst te nemen. Mogelijk spelen er vanuit CZ nog andere

overwegingen. Kun jij dat aan mij en de mensen in de cc. laten weten. Dat leggen de adviseurs het de 1° week van januari voor

aan de DGs.

Kennisagenda kan overigens in ontvangst worden genomen door een DG(CZ of V) of directeur. Bij directeur denk ik in eerste

instantie aan d PDC-19, omdat grootste deel van de vervolgprogrammering door PDC-19 gefinancierd gaat worden. Binnen CZ

moet nog gezocht worden naarfinanciering van herstelzorg/nazorg na een besmetting/ziekte met Covid.

Dit is laatste dag van 2020 dat ik hoop te werken. Maar in januari lees ik mijn mail weer ;-)

512
JE

ven EEEEE(REDVerzonden: donderdag 17 december 2020 13:33

Onderwerp: RE: sanding FMSy———n covid en non-covid aan VWS
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De Federatie Medisch Specialisten spelen een belangrijke rol bij veel onderzoeken. Zij hebben op eigen initiatief een

kennisagenda met hiaten opgesteld. Wat weten we nog niet en zouden we volgens de medische beroepsgroepen wel moeten

weten. Ik begreep overigens dat NFU (Academ zkh) ook nog met zoiets gaat komen.

Voor de zomer 2020 hebben we ZonMw Covid 1° wave en 2¢ wave gefinancierd.

Op aantal terreinen is duidelijk dat er nog hiaten zijn en zijn we vanuit VWS al gestart met de voorbereidingen. Daarbij houden

we buitenwereld en FMS ook in de gaten. We zien dat de thema’s die wij hebben gekozen en die FMS kiest vrij goed matchen.

Dus bij aanbieding aan VWS en vervolgens aan TK kunnen we laten weten, dat we hier actief op anticiperen.

wor[ENE
Verzonden: donderdag 17 december 2020 12:48

[=

Aan: BAW] BEL ERED ERED

s.nl>;

Onderwerp: RE: aanbieding FMS kennisagenda covid en non-covid aan VWS

+E
Toch nog wat vragen hierbij:

- Wat is FMS ook al weer?
- Financieren wij als VWS hen en deze klus voor opstellen van deze kennisagenda ook?
- Hoe hangt deze kennisagenda samen met de deelprogramma’s die VWS financiert?
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